
Sprawozdanie Komisji Kultury, Turystyki, Promocji i Sportu 

 

 

 
Członkowie komisji spotkali się dwukrotnie 23 i 29.03.2022r. 

 

        Tematami komisji były: 

 

       Spotkanie z koordynatorem Centrum Edukacji Ekologicznej Panią Ewą Zarychtą 

(działalność, podsumowanie roku 2021 oraz plany na przyszłość). 

 

        Przygotowany materiał omówiły i przedstawiły Pani Ewa Zarychta oraz dyrektor 

Wiślańskiego Centrum Kultury Pani Katarzyna Czyż Kaźmierczak. 

Podsumowując przedstawiony materiał, Centrum Edukacji Ekologicznej funkcjonuje bardzo 

prawidłowo. Bardzo dobrze spełnia swoją rolę, cieszy się bardzo dużym zainteresowaniem i 

może pochwalić się bardzo dobrą opinią. 

 

      Informacja na temat funkcjonowania obiektów sportowych. 

 

     Przygotowany materiał, omówił pan Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn oraz Pan 

Burmistrz Tomasz Bujok. 

  

     Następnie członkowie komisji wystosowali jeden wniosek do Pana Burmistrza:                   

„ O doposażenie zaplecza Centrum Edukacji Ekologicznej o kuchnie i sprzęt AGD w sali 

warsztatowej”.  

Głosowanie  wniosku:  jednogłośnie „za”. 

 

 

 

        

 

                                                                     Przewodniczący Komisji 
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